
Моята идея за бъдещето на София е да има квартали, в който да са построени цветни 

сгради с много различни форми. Идеята ми хрумна докато пътувам към училище всеки 

ден, защото се загледах и забелязах, че някак всичко е еднообразно, тъмно, безразлично. С 

моята идея бих искала да направим София по - цветна и различна. 
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